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§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande öppnar mötet och hälsar avdelningschef Odini 
Nzeribe välkommen. 
Pensionärsrådet presenterade sig och Odini berättade om sina 
tankar och utmaningar i nya arbetet. 

§ 2 Val av justerare 
Pensionärsrådet utser Bntt Rydberg och Astrid Kågedal att 
justera protokollet 22 augusti klockan 13.00. 

§ 3 Godkännande av dagordning 
Pensionärsrådet godkänner dagordnmgen. 

§ 4 Anmälan av justerat protokoll 6/2019 från den 3 juni 2019 för 
Södermalms stadsdelsnämnds pensionärsråd 
Protokollet bordläggs till nästa sammanträde 
Utbildningsdagen var bra. 

§ 5 Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 
Pensionärsrådet går igenom ärende 14-34 

Ärende 14) Månadsrapport,juh 2019 
Månadsrapporten juli 2019 analyserades, särskilt beträffande 
Äldreomsorgen. 

Ärende 15) Ny lokalförhyrning för förvaltningskontoret, 
Virkesvägen 3 
Pensionärsrådets rekommendation efter egna erfarenheter, är att 
tänka igenom den öppna planlösningen utifrån bland annat 
sekretess mm. 

Ärende 16) Verksamhetsövergångar inom äldreomsorgen 
Pensionärsrådet stöder förvaltningens svar angående vikten av att 
ha fasta rutiner med arbetsgrupper och gemensamma möten i 
samband med övergångar för att få dessa att bli så smidiga som 
möjligt. 

Ärende 23) Inkomna medborgarförslag 22 maj-5 augusti 2019 
Förslag 11 och 20) Pensionärsrådet anser att det bör bli bättre 
tillgänglighet för gående. 

Förslag 13) Pensionärsrådet stöttar medborgarförslaget om 
rastvakter-gärna pensionärer 

Ärende 24) Fördelning av kostnadsansvar för hjälpmedel mellan 
Region Stockholm och kommunerna i Stockholms län 
Pensionärsrådet stödjer förslaget. 
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Ärende 25) Betänkande SOU 2019-35 Demokrativillkor för 
bidrag till civilsamhället 
Pensionärsrådet stödjer förslaget. 

Ärende 26) Motion om att öka takten för tryggare anställnmgar 
Pensionärsrådet stödjer förslaget. 

§ 6 Information från avdelnmgschefen 
• 

• 
• 

• 
• 

• 

Lex Sarah-anmälningar, Odini redogjorde kort för fem Lex 
Sarah anmälnmgar. 
Rekrytering av ny bitr. enhetschef till Nytorgsgården pågår. 
Tryggt mottagande i hemmet startar I oktober, två 
undersköterskor är rekryterade och ny annons är ute för att 
rekrytera två till. 
Matlyftet-inköp via Ipads pågår . 
Utb1ldnmgar-Undersköterskeutbildning, omvårdnadslyftet, 
utbildnmg i psykisk ohälsa. 
Felicia Granath, kommunikatör presenterade sig och 
informerade om sitt uppdrag att arbeta med ensamhet hos 
äldre. Diskussion om hur ett samarbete kan gå till. 
Felicia ska göra en kartläggning och komma med förslag på 
vad som kan göras. Fehcia bjuds in till novembermötet. 
Felicia nås på fel1cia.granath astockholm.se 

Göran Dahlstrand informerade om hur PRO-Högalid gjort för 
att starta en Facebook- sida med syfte att komma i kontakt 
med ensamma äldre. 

§ 7 Kontaktpersoner vård- och omsorgsboende 
• Bergsund/Göran Dahlstrand: Göran ska göra ett besök på 

Bergsund. 
• Hornskroken/Kerstin Tovesson: Inga anhörigmöten på 

Hornskroken. 

§ 8 Anmälan av kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll 
Protokollet läggs till handlingarna. 

§ 9 Teman och gäster på pensionärsrådets möten 
• Statistik avslag/domar-September 
• Biståndshandläggare-Hur är det att arbeta som 

biståndshandläggare-Oktober 
• Vårdcentraler kartläggning-November 
• Utvecklingsenheten-December 
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§ 10 Information om inkomna handlingar 
Inga inkomna handlingar. 

§ 11 Övnga frågor 
• Statistik på avslag till vård och omsorgsboende 
Kommer att diskuteras på september sammanträdet. 

• Personalstöttning- Pensionärsrådet uttrycker efter förslag 
från Magnus Eriksson att de I stort är mycket nöjda med 
den personal som arbetar både inom hemtjänsten och på 
vård- och omsorgsboendena. Pensionärsrådet anser att de 
gör ett utmärkt arbete. 

§ 12 Nästa sammanträde 
Måndag 16 september, klockan 10.00 -12.30 Förmöte klockan 
09 .15 Lokal: Kolmgen, Göta Ark plan 8. 

§ 13 Mötets avslutande 
Ordförande avslutar mötet. 


